
PROTOKOt Nr XXXII 1/2017 

Obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 21 kwietnia 2017r 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 1400, a zakonczyty si~ 0 godz. 15 15 . 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 15 radnych tj. 100% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu 

do protokotu/. 

Porzgdek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja W6jta z dziatalnosci mi~dzy sesjami . 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi na W6jta Gminy Kotun. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 

2017-2026. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2017 rok. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia do realizacji projektu pt.: "Wzrost kompetencji nadziejq 

na sukces" realizowanego w ramach Osi Priorytetowej IX: Wspieranie wtqczenia spotecznego 

i walka z ub6stwem, Dziatania 9.1 Aktywizacja spoteczno-zawodowa os6b wykluczonych 

i przeciwdziatanie wykluczeniu spotecznemu Regionalnego Programu Operacyjnego 

Wojew6dztwa Mazowieckiego na lata 2014 - 2020. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie nadania nazw ulic w miejscowosci Broszk6w. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany nazwy ulicy Armii Ludowej w miejscowosci Kotun. 

10. 	Podj~cie uchwaty zmieniajqcej uchwat~ w sprawie utworzenia zaktadu budzetowego. 

11. Przedstawienie oceny zasob6w pomocy spotecznej. 

12. Informacja Przewodniczqcego Rady. 

13. Dyskusja, sprawy r6zne. 

14. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

15. Zamkni~cie Obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Kotun. 


Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnych powiatowych: Barttomieja Kurkusa 


i Wiestawa Klimka, pracownika ODR w Siedlcach Beat~ Niedzi6tk~, W6jta Grzegorza G6rala, 


Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, Kierownika ZGK 


w Kotuniu Bogdana Kucia, Kierownika GOPS w Kotuniu Grazyn~ Rybak, sottys6w i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Wniosk6w nie byto. 


Ad pkt. 3 


W6jt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 


1. 	 Wydat 52 decyzje administracyjne, 9 postanowienia i 6 zarzqdzenia. 

2. 	 Trwajq prace projektowe wykonania wodociqgu i kanalizacji zaplanowanych do realizacji. 

W toku Sq prace dotyczqce wydania decyzji srodowiskowej na kanalizacj~. Ponadto odbyty si~ 

spotkania z mieszkancami tych miejscowosci, gdzie b~dq budowane oczyszczalnie sciek6w. 



3. 	 Realizowana jest przebudowa ulicy Walczewskiego w Kotuniu. 

4. 	 Ztozone zostaty zgtoszenia robot drogowych, ktore zaplanowane Sq do realizacji w roku 

biezqcym, oprocz Gr~zowa i ulicy Stonecznej w Kotuniu. Na te ostatnie roboty nie mamy 

jeszcze kompletnych dokumentow. 

5. 	 Przygotowujemy wniosek 0 pomocowy na budow~ targowiska w Kotuniu, termin zgtoszenia 

wnioskow uptywa 28 kwietnia. 

6. 	 Przygotowujemy do ztozenia wniosek na modernizacj~ swietlicy w Broszkowie. Jest to juz 

kolejny wniosek na realizacj~ tego zadania. Dotychczasowe jakos nie miaty szcz~scia, aby 

mogty dostac dofinansowania. 

7 . 	 W Zeliszewie Podkoscielnym wykonawca modernizacji oswietlenia ulicznego wytyczyt juz 

geodezyjnie zakres prac, przywozone Sq materiaty na budow~. Niedtugo rozpocznq si~ prace 

ziemne. 

8. 	 W naszej rownarce zepsut si~ silnik i po analizie okazato si~, ze konieczny jest zakup drugiej 

rownarki. Ta, ktorq posiada obecnie ZGK wi~cej czasu stoi w warsztacie naprawczym niz 

pracuje. Zakup drugiej rownarki nastqpi w przetargu. 

Uwag ani pytan do sprawozdania Wojta nie zgfoszono. 

Ad pkt. 4 

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy zapoznat radnych ze skarga wniesionq przez 

Matzonkow lukasiewicz na dziatanie Rady i Wojta Gminy Kotun. Skarg~ tq przekazat nam do 

rozpatrzenia, w cz~sci dotyczqcej dziatan Wojta - Wojewoda Mazowiecki. Sam b~dzie rozpatrywat 

skarg~ na dziatanie Rady. Na swoim posiedzeniu Komisja rozpatrzyta skarg~ i wystuchata strony 

skargi. Zapoznata si~ ze wszystkimi dokumentami, ktore Sq w posiadaniu Wojta a dotyczq skargi. 

Nast~pnie odczytat uchwat~ Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia skargi na Wojta Gminy Kotun . 

Wniost, aby Rada Gminy przyj~ta zaproponowane przez Komisj~ Rewizyjnq rozwiqzania sprawy skargi 

i uznata ska rg~ za bezzasad Ilq. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady na podstawie art. 2Sa ustawy 0 samorzqdzie gminnym wytqczyta z gtosowania 


radnego Artura Skwierczynskiego, ktory jest obecnie wspotwtascicielem nieruchomosci, ktorej 


dotyczy ska rga. 


Nast~pnie Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XXX111.227.2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wojta Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtosow (za-13, wstrzymat si~-l) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze zmiana dotyczy realizacji projektu, ktorego wnioskodawcq jest 


GOPS w Kotuniu pt.: "Wzrost kompetencji nadziejq na sukces". 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty N r XXX111.228.2017 w sprawie 


zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2017-2026. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-lS) w gtosowaniu jawnym. 




Ad pkt. 6 

Wojt wyjasnit, ze, gtownq zmianq jest wprowadzenie srodkow na realizacj~ projektu pomocowego 

omawianego w wczesniejszym punkcie. Zabezpieczono takze srodki na zakup rownarki. 

Wykreslono zakup samochodu bojowego dla OSP Zeliszew Duzy, poniewaz wnioski pomocowe 

sktadane do Marszatka Wojewodztwa Mazowieckiego i Wojewodzkiego Zarzqdu OSP RP nie uzyskaty 

poparcia a Gminy nie stac obecnie na tak duzy wydatek na ten cel. Te srodki w wysokosci 200.000 zt 

przeznaczone zostanq na zakup rownarki . 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX111.229.2017 w sprawie zmian 


w budzecie gminy na 2017 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu Grazyna Rybak wyjasnita, ze wniosek 


pod naZWq "Wzrost kompetencji nadziejq na sukces" jest realizowany w partnerstwie Gmin: 


Mokobody, Siedlce, Skorzec, Wodynie i Kotun, gdzie Kotun jest liderem. Wnioskiem b~dzie obj~tych 


108 mieszkancow tych gmin, a czego 20 osob b~dzie pochodzito z naszej gminy. Wniosek zapewnia 


tym osobom podwyzszenie kompetencji poprzez kursy zawodowe, staze, szkolnictwo. Wniosek ma 


wartosc 1.165.144,74 zt, dofinansowanie wniosku 932.115,79 zt, wktad wtasny 233.028,95 zt, z tego 


nasz wktad wtasny wyniesie w 2017 roku 12.000 zt. 


- Sottys wsi Pienki Irena Mielczarek zapytata czy juz Sq wyznaczone osoby, ktore obj~te zostanq 

wnioskiem. 

Kierownik GOPS wyjasnita, ze nabor uczestnikow projektu jeszcze si~ nie rozpoczqt. 

Rekrutacj~ do wniosku rozpoczniemy od dnia 1.07.br. 

Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXIII.230.2017 w sprawie 


przyj~cia do realizacji projektu pt.: "Wzrost kompetencji nadziejq na sukces" realizowanego 


w ramach Osi Priorytetowej IX: Wspieranie wtqczenia spotecznego i walka z ubostwem, Dziatania 9.1 


Aktywizacja spoteczno - zawodowa osob wykluczonych i przeciwdziatanie wykluczeniu spotecznemu 


Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego na lata 2014 - 2020. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


Wojt wyjasnit, ze kolejnym projektem uchwaty Sq nazwy kolejnych ulic w miejscowosci Broszkow. 


Pozostanie jeszcze jedna wspolna ulica we wsiach Broszkow-Gr~zow, ale ona jest wtasnosci q PKP i 


najpierw musimy uzyskac od nich zgod~ na takq czynnosc. Wniost 0 przyj~cie projektu uchwaty. 


- Sottys wsi Broszkow Grzegorz Olszewski potwierdzit dziatania Wojta w tej sprawie i takze poprosit 


radnych 0 podj~cie tej uchwaty. 


Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXIII.231.2017 w sprawie 


nadania nazw ulic w miejscowosci Broszkow. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 




Ad pkt. 9 

Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze w 2016 roku Sejm przyjqt ustaw~ 0 zakazie propagowania 

komunizmu. Ustawa ta zaktada zmian~ nazw wszystkich ulic, placow czy tez urzqdzen, ktorych nazwy 

kojarzone Sq z tym okresem. Na terenie naszej Gminy jest tylko nazwa jednej ulicy, ktora kojarzona 

jest z okresem komunizmu i wtasnie w tej chwili czynimy zadosc zapisom ustawy. Wystalismy do 

mieszkancow pisma informujqce 0 koniecznosci zmiany nazwy ich ulicy oraz przeprowadzilismy 

ankiet~ wsrod mieszkancow z propozycjq kilku nazw. Odbyto si~ zebranie mieszkancow ulicy Arrnii 

Ludowej, na ktorym obecni byli: Sottys Kotunia, radny Daniel Celinski i wspolnie postanowili, aby ich 

ulica nosita nazw~ - Sosnowa. Stqd tez przedstawiony projekt uchwaty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX111.232.2017 


w sprawie zmiany nazwy ulicy Armii Ludowej w miejscowosci Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 


Wojt wyjasnit, ze kolejna propozycja projektu uchwaty spowodowana jest tym, ze obecny tu 


Kierownik ZGK w Kotuniu poinformowat nas, ze z koncem roku zamierza przejSc na zastuzonq 


emerytur~. Posiada takze zalegty urlop wypoczynkowy, ktory nalezy wykorzystac przed przejsciem na 


emerytur~. W takiej sytuacji zachodzi potrzeba zatrudnienia Zast~pcy Kierownika, ktory przez okres 


kilku miesi~cy, b~dzie uczyt si~ kierowania zaktadem i przejmowat po trochu obowiqzki osoby 


zarzqdzajqcej zaktadem. W obecnym Statucie zaktadu nie ma takiego stanowiska pracy, zatem 


chcemy go zmienic, wprowadzajqc takie zapisy. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXIII.233.2017 mieniajqcej 


uchwat~ w sprawie utworzenia zaktadu budzetowego. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11 


Kierownik GOPS w Kotuniu Grazyna Rybak wyjasnita, ze na podstawie art. 16a ustawy 0 pomocy 


spotecznej osrodki pomocy spotecznej obowiqzane Sq do przedstawienia Radzie "Oceny zasobow 


pomocy spotecznej". Jest to juz kolejny rok obowiqzywania tego zapisu i kolejna juz ocena, ktorq 


przedstawia si~ Radzie. Przygotowany materiat jest podstawq planu finansowego GOPS na kolejny 


rok budzetowy. Materiaty w tej sprawie radni otrzymali wraz z materiatami na obecnq sesj~. 


Stwierdzita, ze jesli Sq pytania do przedstawionego radnym dokumentu, to postara si~ na nie 


od powiedziec. 


Uwag ani wnioskow nie by to. 


Przedstawiony dokument jest cz~sciq sktadowq materiatow przedstawianych na obecnej sesji 


i znajduje si~ w teczce sesji. 


Ad pkt. 12 

1. 	 Przewodniczqca Rady zaprosita wszystkich zebranych na uroczyste obchody ocznicy 

uchwalenia Konstytucji 3 Maja. Uroczystosci rozpocznq si~ 0 godz. 11.00 mszq sw. 

odprawionq w kosciele parafialnym w Kotuniu. 

2. 	 Przypomniata 0 zblizajqcym si~ terminie sktadania oswiadczen majqtkowych. Kto jeszcze 



z Panstwa radnych nie ztozyt oswiadczenia ma na to czas do 30 kwietnia . 

Ad pkt. 13 

- Radny Powiatowy Wiestaw Klimek podzi~kowat za zaproszenie na sesj~. Pogratulowat 

Przewodniczqcej Rady za tak sprawne prowadzenie obrad. Wyjasnit, ze Powiat Siedlecki jest juz po 

przetargach dotyczqcych budowy drag. Mamy juz nadziej~, ze drogi w Gminie Kotun rozpocznq si~ 

jak najszybciej. Wykonane b~dq naktadki bitumiczne na drogach Zeliszew - Koszewnica na dtugosci 

4 km i Kotun - Bojmie na odcinku 7 km. Prace wykona Spotdzielnia Socjalna z Wodyn. Jesli chodzi 

o tatanie dziur, to paczer juz pracuje. Miejmy nadziej~, ze i na nasze drogi wkrotce przyjdzie. 

- Radny Barttomiej Kurkus takze podzi~kowat za zaproszenie i oswiadczyt, ze jesli tylko b~dzie mogt, 

to b~dzie uczestniczyt w obradach sesji rady. Jesli chodzi 0 budow~ drag, to Wojtowi i Radzie Gminy 

nalezq si~ wielkie podzi~kowania za to, ze podj~li si~ wspotfinansowania tych inwestycji . 

Wiadomo, ze jezeli inwestycja jest wspolna, to ma wi~ksze szanse na to, ze zostanie zrealizowana. 

Jezeli natomiast chodzi 0 odwodnienie drogi w Trzemuszce i ulicy Wiejskiej w Kotuniu, to jest to dose 

duzy zakres robot i b~dziemy przygotowywae go w pozniejszym terminie. Jesli chodzi 0 wspolne 

inicjatywy, to w pierwszej kolejnosci powiat realizuje drogi ponadlokalne, do takich obecnie nalezy 

droga w Chlewiskach tqczqca Gmin~ Kotun i Gmin~ Skorzec . Pozostato tam do utwardzenia okoto 

1.300 mb. Mam nadziej~, ze i ta inicjatywa uzyska poparcie radnych Kotunia, aby jq dofinansowac. 

- Wojt Grzegorz Goral odniost si~ do wypowiedzi obu Panow Radnych 0 wspomnianych wczesniej 

inwestycjach . Zawsze staramy si~ partycypowae w kosztach inwestycji powiatowych. Jezeli powiat 

b~dzie ch~tny do budowy drogi na odcinku chlewiska-Nowaki, to jak najbardziej Gmina wesprze ten 

projekt. Oferujemy prace naszym sprz~tem, ktory jest w zasobach naszego ZG K. 

Nast~pnie przypomniat, ze Zespot Gminny )SKRA Kotun" organizuje w okresie wakacji turniej wsi. 

Poprosit przedstawicieli sotectw 0 zgtaszanie si~ do udziatu w konkursie. Rady Jacek Wozny zajmuje 

si~ z ramienia klubu organizacj~ tej imprezy. Poinformowat, ze w dniu 22 kwietnia odb~dzie si~ 

"Dzien Ziemi" organizowany przez Zespot Szkot w Bojmiu, na ktory takze zaprasza wszystkich radnych 

i sottysow. Ponowit takze zaproszenie na obchody uroczystosci 3 Maja . 

- Radny Antoni Chojecki zapytat jaka jest mozliwose utozenia chodnika w Bojmiu. Gmina juz 

wykonata swojq potow~ prac teraz kolej na roboty nalezqce do powiatu. Zapytat takze, czy powiat 

poprze starania mieszkancow Bojmia 0 zamontowanie sygnalizacji swietlnej na krzyzowce drogi 

powiatowej z drogq krajowq. 

- Radny Powiatowy Wiestaw Klimek stwierdzit, ze b~dzie rozmawiat ze Starostq na temat sygnalizacji 

swietlnej. 0 wynikach rozmowy powiadomi Pana Radnego. 

- Sottys wsi Marysin Marzena Borowa podzi~kowata Wojtowi za nOWq, pi~knq tablic~ ogtoszeniowq 

w jej miejscowosci . 

- Sottys wsi Zeliszew Duzy Stawomir Ceranka poprosit 0 sci~cie poboczy przy drogach. 

- Radny Grzegorz Kubaj podzi~kowat Wojtowi za porownanie drag we wsi tqczka i wydanie decyzji 

negatywnej srodowiskowej na budow~ indykarni w tqczce. 

- Pracownik ODR Siedlce Beata Niedziotka zaprosita wszystkich na imprez~ "Wiosna w polu" 

organizowanq w Siedlcach. Zaproszenie na niq wisi na tablicy ogtoszen. Zach~cata takze do sktadania 

wnioskow 0 ptatnosci. Pracuje w Urz~dzie Gminy w kazdy poniedziatek i czwartek w godz. 8.00

16.00. 

Wi~cej gtosow w dyskusji ani wolnych wnioskow nie zgtoszono. 

Ad pkt. 14 

Protokot z poprzedniej sesji zostat przyj~ty wi~kszosciq (za-1S) w gtosowaniu jawnym. Gtosy 

wstrzymujqce nalezaty do radnych nieobecnych na poprzedniej sesji. 



Ad pkt. 15 
Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 

za obecllosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Kotun. 

protQntta 

E'iJ41Jastrz~bska 
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